
Protokoll fört vid MEDLEMSMÖTE nr:7 i PRO Skallsjö 

  2019-10-15 

Närvarande: 65 medlemmar. 

 

1. Mötet öppnas.                                                                                                                                                                                    

Ordförande Monica Hellström hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning.                                                                                                                                                            

Förslag till dagordning godkännes. 

3. Val av två protokolljusterare.                                                                                                                                                         

Till att justera dagen protokoll föreslås och väljs Conny Carlsson och Gerd Strand.   

4. Nya medlemmar.                                                                                                                                                                            

3 nya medlemmar hälsas hjärtligt välkomna till föreningen. 

5. Skrivelser/Rapporter.                                                                                                                                                                            

a. Annonsering. Förra medlemsmötet annonserades i Lokalpressen i Lerum.                                                                 

Denna tidning distribueras inte till kommunens alla hushåll så i fortsättningen annonserar vi om 

möten i Lerums Tidning.                                                                                                                                                          

b. Ersättning för utlägg.  Kassören är ej närvarande på mötet så ordföranden informerar om att 

kassören från och med nu kommer att betala/ersätta medlemmars utlagda pengar en gång/vecka. 

Han hämtar underlagen på Trevnadens kontor på onsdagar eller torsdagar varje vecka.                                                                                                                                                                                   

c. Handla på Oscarshöjd. Kajsa Bergeld är ej närvarande på mötet så ordföranden informerar om 

avtalet med Oscarshöjd där de fakturerar föreningen kostnaden för inköp av blomma vid 

uppvaktningar som kontaktombuden utför.                                                                                                                                             

Oscarshöjd har lista över vem som får handla på detta sätt. Maxkostnad per blomma är 300 sek.                                                                                                                                                                         

d. Almanackor. PRO-almanackor finns nu tillgängliga att köpa. De finns i turkos och rött utförande. 

Kostnad = 50 sek. Anmälan om att erhålla almanackan görs efter mötet. Om ej specifik färg önskats 

beställs röd.                                                                                                                                                                                                            

Anders Ryttinger beställer almanackorna denna vecka.  

6. Studier.                                                                                                                                                                                                           

Studieorganisatör Kjell Björkander meddelar att de olika aktiviteterna rullar på.                                                             

Kjell har även sammanställt kommande aktiviteter och satt upp dem på väggen i möteslokalen.                   

Han nämner särskilt Tedansen i Lerums Tingshus 8/11 kl:16.30.  

7. Resor.                                                                                                                                                                                              

Karin Andersson meddelar att några platser finns kvar på Julmarknadsresan till Lübeck. Anmälan 

senast fredag denna vecka.                                                                                                                                              

Tredagars Reseträffsresa till Helsingfors 3/3-20 har precis annonserats ut. Anmälan kan göras till i 

december. 

8. 75-årsjubileet.                                                                                                                                                                                   

75-årsjubileet av PRO-Skallsjö var planerat till Höstmötet 12/11 i Floda Lada.  Utrustning saknas där 

och kommunen kan inget göra. Därför har Styrelsen beslutat att skjuta fram firandet till nästa år.                       

Ordföranden frågar om någon mötesdeltagare har något att kommentera kring ovanstående.                        

Inga kommentarer framförs.  



9. Övriga frågor.                                                                                                                                                                     

Lisbeth Björkander säljer Enjoyguiden även nästa år för PRO:s räkning och har med sig 2020-års 

guider till försäljning på nästa medlemsmöte. Kostnad troligen som förra året = 395 sek.  

10 Mötet avslutas. Ordföranden tackar för visad uppmärksamhet och avslutar mötet.   

Ett extra TACK till KAFFEKOMMITÉN för de läckra smörgåsarna. 

 

Före kaffet informerar Ulf Aronsson om sitt erbjudande om senioryoga på Portens Gym. 

Efter kaffet tar Frida Emanuelsson med oss på sin resa till Kenya. 

Därefter blir det som vanligt en spännande lottdragning. 

 

OBS!  Nästa medlemsmöte - den 12/11 - blir här i Equmeniakyrkan med början klockan 13.00 som 

vanligt.                                                                                                                                                                                 

Denna information kom precis nu till föreningens kännedom från Equmeniakyrkan:                                                                 

Att vi kan vara i nuvarande lokaler tisdagen 12/11. 
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